
KS Ajdovščina
PRIPRAVE NA AKCIJO NNNP - V pripravah na letošnjo akcijo

NNNP »Samozaščita 84«, ki bo 9. oktobra, je štab civilne zaščite
zasedal že dvakrat. Vajo bo vodil štab CZ krajevne skupnosti, ki bo
sodeloval z delovnimi organizacijami ter tako nadzoroval letošnjo
akcijo.

• '• •

STANOVALCI KERSNIKOVE ULICE NE MOREJO SPATI - Na
sestanku predsedstva KK S2DL 24. septembra so med drugim raz-
pravljali o kaljenju nočnega miru na Kersnikovi ulici, kjer jeCenterza
interesno dejavnost mladih Ljubljane. Zvečer, to je ob 20. in 22. uri
vrtijo filme, po zadnji predstavi pa nekateri posamezniki razgrajajo,
razbijajo stekla in avtomobile ter celo opravljajo veliko potrebo kar
na cesti. Ker večkratne intervehcije miličnikov ne zaležejo, postajajo
vsak dan bolj nestrpni. Zato. predsedstvo KK SZDL predlaga, naj
nočno predstavo ukinejo.

• • •

KDAJ BO ZAČELA Z DELOM KOMISIJA ZA STIK Z JAVNOSTJO?
- Predstavniki posameznihdruštev in komisij v krajevni skupnosti se
ne povezujejo med seboj ih se preveč zapirajo. Dobro bi bilo, če bi
občasno dajali informacije o svojem delu in opravljenih akcijah.
Enako velja za Komisijo za stik z javnostjo, ki že dalj časa ne dela. To
nalogo delno opravlja tajnik krajevne skupnosti, ki pa je že dovolj
obremenjen s svojim delom, zato pričakujemo, da bo Komisija za stik
z javnostjo čim prej opravičila svoj naslov.

ZANEMARJENO IGRIŠČE OTROKOM BOLJ ŠKODUJE KOT KO-
RISTI - Med Vošnjakovo in Kersnikovo ulico je že dolgo časa
neurejeno otroško igrišče, kjer je večina igral neustreznih in poško-
dovanih. Ker nihče ni skrbel za igrišče, je krajevna skupnost že pred
štirimi leti predlagala Komunalni skupnosti, da bi urejala ta prostor
za določen honorar neka krajanka. Še do danes se stanje ni spreme-
nilo. Zato se bodo skušali dogovoriti s Komunalno skupnostjo, da bo
v srednjeročnem planu tudi primeren načrt za ureditev otroškega
igrišča, potem pa bo potrebno nadomestiti igrala z novimi, bolj
primernimi za manjše otroke.

• •

JAVNO STRANIŠČE JE NUJNO POTREBNO - V krajevni skupno-
sti že dalj časa vedo (na to tudi opozarjajo), da na Titovi 25 potrebu-
jejo javno stranišče, saj se nekateri zatekajo tudi v KO-RA BAR, ko je
ta lokal že zaprt. Na občini Center pravijo, da je postavitev javnega
stranišča vezana z gradnjo podhoda, zato še nič ne kaže, da bodo v
kratkem rešili ta problem.


